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El #plevic s''ha acabat. La sessió ha durat tres hores i 20 minuts. Gràcies per la seva 
atenció 
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Estan demanats des de finals d’any els rètols de municipis per la independència,per 
donar la benvinguda als visitants. Encara no han arribat 
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Vila d’Abadal titlla de “demagògic” la crítica de la CUP als acords entre la UVic i 
universitats d’Israel #plevic 
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.@toni_serrat diu que permisos per pintar grafits es donen en precari, que vol dir que 
no és per sempre, que es poden pintar a sobre #plevic 
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La @cupvic lamenta que des de l'@aj_vic s'hagi borrat un grafit que ha pintat a una 
paret del carrer Morgadas #plevic 
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Els préstecs que ha renegociat l’@aj_vic de Vic es paguen a un 1% 
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La proposta de pressupost de 2014 dedica més d’un milió d’euros a l’energia a 
l'@aj_vic , entre llum i calefacció #plevic 
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Joan Ballana diferencia els captaires que demanen per subsistència i els que pertanyen a 
màfies. Aquests últims ja s’estan multant #plevic 
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L’adoració dels Reis de l’Orient s’ha passat a la plaça per una qüestió logística, diu 
@toni_serrat #plevic 
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Passem a les preguntes. N'hi ha 17. #plevic 
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Aprovat per unanimitat, amb l’esmena de l’equip de govern i els canvis de calendari 
#plevic 
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Vila d’Abadal: ‘Si demanem als tècnics les dades dels últims 10 anys col•lapsarem 
l’Ajuntament de Vic’ #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘La manca de transparència no significa que no hi hagi control’ #plevic 
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La CUP accepta consensuar alguns terminis i integrar el redactat de l’equip de govern 
sempre que es mantingui íntegre el seu 
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Nil Puigivila: ‘És una moció de prevenció perquè no tornin a passar casos com el que 
hem viscut en referència clara a Embat Cultural #plevic 
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Nil Puigivila diu que la @cupvic no té cap problema en acceptar les esmenes de 
redactat proposades pel PSC #plevic 
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.@anna_erra explica que des de l'@aj_vic es té un pla de treball que inclou els punts 
que demana la moció de la @cupvic #pleVic 
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.@anna_erra diu que s’abstindran si la @cupvic accepta tot un seguit de canvis 
#plevic 
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.@anna_erra Erra defensa que a l'@aj_vic tot ‘està auditat’ 
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L’equip de govern troba que la moció té un to ‘tremendista’, diu @anna_erra #plevic 
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Josep Anglada diu que a PxC sempre han estat partidaris de la transparència i creu que 
la moció té ‘lògica’ #plevic 
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El PSC també hi donarà suport. Amb les noves tecnologies, la proposta és ‘fàcil’ 
d’aplicar, segons Raurell #plevic 
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ICV-EUiA considera ‘sensata’ la moció i hi donarà suport #plevic 
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La @cupvic demana es facin públics pressupostos i comptabilitatsd'entitats perceptores 
de més de 5000 € anuals per part de l'@aj_vic #PleVic 
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SI hi votarà a favor tot i que no coincideix al 100% amb la part expositiva de la moció 
#plevic 
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Segona moció. La CUP reclama la transparència en els organismes que reben recursos 
de l’Ajuntament de Vic #plevic 
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Vila d’Abadal dóna la raó al PSC i retira la moció, per tal d’arribar a un consens. 
Retirades dons, les 2 mocions, de CUP i equip de govern 
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El PSC recrimina a govern poca “sensibilitat democràtica, ja que el nom s’escull sense 
consens de regidors i veíns, en un lloc tan sensible’ 
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La CUP Vic no accepta treure la segona moció #plevic 
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Vila d’Abadal proposta que la CUP també retiri la segona moció sobre la transperència 
#plevic 
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La @cupvic proposa retirar les dues propostes i presentar una moció més consensuada 
#plevic 
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Marc Barnolas: ‘No hi havia necessitat de contraposar les dues propostes’ #plevic 
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Cal fer biblioteques adaptades a la tecnologia dels nous temps i a la situació actual, diu 
@joanlopezcarol #plevic 
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L’equip de govern farà una proposta concreta al pressupost de 2014, assegura 
@joanlopezcarol #plevic 
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L’equip de govern accepta posar una placa, com proposa la CUP, i fer una acte 
d’homenatge, com proposa ICV-EUiA #plevic 
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PxC comparteix tots els punts de la moció menys la d’aprovar el nom de Mandela, una 
decisió que proposa que es posposi #plevic 
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PxC no veu bé que no es consulti al barri del Remei o a la gent que va patir l’atemptat 
d’ETA el nom de la biblioteca #plevic 
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PxC qualifica proposta de la biblioteca de “brindis al sol” #plevic 
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PSC no veu bé la proposta de la biblioteca per massa ‘improvisada i frívola’. S'abstindrà 
per les formes de l'equip de govern #plevic 
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El PSC està d’acord amb el contingut de la moció de la CUP, però no veu bé que passi 
davant d’altres noms a la llista de la nomenclatura 
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Xavier @tornafoch recorda que la ciutat està ‘en lluita’ contra el racisme #plevic 
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ICV-EUiA demana que es faci un acte informal de reconeixement a la figura de Nelson 
Mandela a la Sala de la Columna #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 16h  

‘La moció de l’equip de govern està més condimentada, més plena de contingut’, diu 
Xavier @tornafoch #plevic 
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Xavier @tornafoch estava disposat a votar la moció de la CUP, tot i que la trobava una 
mica ‘estrambòtica’ #plevic 
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SI donarà suport a la moció d’ERC i CiU #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 16h  

La @cupvic proposa que a l’espai ja s’hi ubiqui una placa #plevic 
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La @cupvic lamenta que la proposta no se’ls hagi comunicat abans. Tot i això, donaran 
suport a la moció 
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@joanlopezcarol: ‘Aquesta proposta no pretén menysprear res’ #plevic 
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La moció demana incloure el projecte de construcció de la nova biblioteca al pressupost 
2014, al pàrquing de la caserna de la Guàrdia Civil 
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ERC i CiU fan una proposta alternativa: posar el nom de Nelson Mandela a la futura 
biblioteca #plevic 
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El nom es posaria i al pont que uneix el parc Balmes amb el passeig de la Generalitat, 
per esdevenir un signe d’unió entre tots els vigatans 
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Marc Barnolas recorda la trajectòria política de Mandela i la seva lluita contra el 
racisme #plevic 
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Primera moció. La @cupvic demana que es posi el nom de Nelson Mandela a un pont 
de la ciutat #plevic 
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Aprovat el reconeixement de canvi de model al porta a porta, amb el vot de tots els 
partits menys PxC #plevic 
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Vila d’Abadal promet que el desplegament per implantar el porta a porta es farà de 
manera conjunta amb tot el consistori #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘Gestió i calendari, el que sigui necessari’ #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘No ho fem sols. En aquest projecte ens acompanya la Generalitat’ 
#plevic 
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Vila d’Abadal: ‘Apostem perquè Vic sigui pionera. La ciutat està madura’ #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘El porta a porta és important perquè és responsabilitat dels propis veïns. 
La recollida de residus és seva’ #plevic 
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Vila d’Abadal titlla de ‘demagògics’ i ‘electoralista’ els arguments de @josepanglada 
#plevic 
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.@josepanglada assegura que una àmplia majoria dels veïns de Vic no veuen amb bons 
ulls el porta a porta #plevic 
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.@josepanglada: ‘PxC no ha tingut mai cap intenció de treure rendiment polític del 
porta a porta’ #plevic 
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.@antoniserrat agraeix el suport de la majoria de partits #plevic 
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.@ERCVic hi donarà suport, tot i les reticències prèvies sobre la idoneïtat del moment 
(eleccions municipals 2015) 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/39628/joan/ballana/caldra/consens/politic/al/p
orta/porta/pacificar/transit … 
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,@joanballana (@ERCVic) explica que, segons la calendarització i la forma de gestió, 
el porta a porta s’aplicarà en aquesta legislatura o no 
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,@joanballana (@ERCVic): 'No es parla de terminis ni de formes de gestió. És un 
procés complex, i pot ser llarg' 
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,@joanballana (@ERCVic): 'El document no fa res més que refermar la declaració 
política d’una àmplia majoria de l’@aj_vic0 
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.@josepanglada : ‘En una ciutat amb un percentatge tan elevat d’immigració serà molt 
difícil aplicar el porta a porta’ #plevic 
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.@josepanglada : ‘Vostès han obviat els problemes que el porta a porta portarà a la 
ciutadania’ #plevic 
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Si aquest nou sistema s’apliqués en aquesta legislatura, PxC portaria en el seu programa 
electoral la retirada del porta a porta #plevic 
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.@josepanglada recorda que l’equip de govern no ha complert la seva promesa, ja que 
la proposta no té consens #plevic 
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Parla @josepanglada, que ja va anunciar que PxC no donaria suport al porta a porta 
#plevic 
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La @cupvic reclama que l’adjudicació de la gestió de la recollida de residus sigui 
‘transparent’ #plevic 
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La @cupvic no descarta que, abans de la implantació, es faci una consulta popular 
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La @cupvic matisa que caldrà una bona campanya d’informació i que caldrà estar 
preparat per afrontar els conflictes veïnals #plevic 
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La CUP també hi donarà suport perquè és una bona eina per ‘recollir millor’, diu Marc 
Barnolas #plevic 
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El PSC sembla que hi donarà suport ja que només es tracta d'una 'declaració 
d’intencions i no hi ha data fixada per la implantació' #plevic 
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Raurell recomana que les mesures punitives siguin les menors possibles i que hi hagi 
“molta pedagogia” #plevic 
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Raurell celebra que s’hagi creat una comissió per avaluar i gestionar l’impacte que pot 
tenir el sistema a la ciutadania #plevic 
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Raurell (PSC) critica que hi ha hagut “certa imprevisió” política, perquè fa poc 
s’estaven fent contenidors soterrats #plevic 
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El PSC considera que des del punt de vista mediambientals és una ‘obvietat’ que el 
sistema té totes les virtuts, diu Jacint Raurell #plevic 
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‘El porta a porta permetrà tenir una ciutat més neta i més endressada’, diu Xavier 
@tornafoch (ICV-EUiA) #plevic 
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Xavier @tornafoch (ICV-EUiA) reconeix que hi haurà problemes al principi però diu 
que s’ha de demanar a ciutadania que col•labori #plevic 
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Xavier @tornafoch (ICV-EUiA): ‘Nosaltres hem estat d’acord sempre amb el porta a 
porta. Ja ho portàvem al programa electoral’ #plevic 
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'Podem ser la primera ciutat. Ara cal ser valents.’, diu @ibanlapeira de 
@SolidaritatVic 
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Hem d’anar cap aquest model de recollida. Si som els primers tindrem ajudes’, diu 
@ibanlapeira de @SolidaritatVic 
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.@antoniserrat : ‘Si Vic fa el porta a porta, Catalunya farà el porta a porta' #plevic 
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.@antoniserrat : ‘Ara toca ser valents i pensar en la ciutat. No sé partidistes i ser 
vigatans' #plevic 
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.@antoniserrat : ‘Els costos per fer la recollida com la fem ara s’incrementaran' 
#plevic 
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.@antoniserrat : ‘El 2014 s’ha de pagar 15,80 euros per cada tona que s’aboca a 
l’abocador d’Orís' #plevic 
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La decisió s’ha de prendre aviat perquè cal renovar l’equipament per fer l’actual 
recollida (camions, contenidors...) #plevic 
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@antoniserrat creu que amb el porta a porta es millorarà el percentatge de recollida 
selectiva a Vic #plevic 
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Vic és pioner en molts àmbits, ¿per què no en la recollida porta a porta?, es pregunta 
@antoniserrat #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 17h  

Les comarques amb percentatges més elevats de recollida selectiva tenen el porta a 
porta, defensa @antoniserrat #plevic 
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.@antoniserrat: ‘Fa anys que Vic fa la recollida selectiva a casa, molt per sobre la 
mitjana de Catalunya’ #plevic 
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Antoni Serrat: ‘Volem treure els contenidors a llocs tan emblemàtics com el temple 
Romà’ #plevic 
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Entrem al debat del porta a porta. Defensa el projecte @antoniserrat #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 17h  

Prorrogada encomana de la gestió de Parctec Vic (Creacció) en l’àmbit de promoció 
econòmica amb el vot a favor de tots els partits menys CUP 
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Josep Arimany: ‘Agències com Partec ens ajudaran a sortir de la crisi’ #plevic 
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Josep Arimany: ‘Mirin a l’entorn. Avui en dia es porta una agència d’emprenedoria, no 
els parcs tecnològics’ #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘Creacció és un projecte de tota la comarca que ha de liderar la 
universitat’ #plevic 
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Vila d’Abadal: ‘L’@aj_vic posa tota la confiança en Creacció, una empresa 100% 
pública’ #plevic 
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La @cupvic considera que la gestió econòmica no es pot externalitzar #plevic 
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La @cupvic es mostra contrària a l’encomana de gestió de Parctec Vic (Creacció) en 
l’àmbit de promoció econòmica #plevic 

Expand  

• Reply  
• Delete  
• Favorite  
•  

•   osona.com  @osonacomdirecte 17h  

Es denega sol•licitud de pròrroga l’execució de concessió per a la construcció 
d’allotjaments universitaris. L’empresa no té finançament 
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Aprovada la renovació de tarifes del taxi, s'apuja un 2%. La baixada de bandera queda 
igual #plevic 
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Tot a punt pel #plevic. La sessió comença amb cinc minuts de retard 
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Consulteu l'ordre del dia del #plevic d'avui, aquí 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/39955/ple/vic/donara/avui/llum/verda/recollid
a/selectiva/porta/porta … 
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L'aprovació de la proposta del canvi de model de recollida de residus està garantida. Té 
el suport de CiU, ERC, ICV-EUiA, SI i CUP #plevic 
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L'ordre del dia té dues mocions de la @cupvic, una sobre la transperència i l'altre sobre 
Nelson Mandela 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/39955/ple/vic/donara/avui/llum/verda/recollid
a/selectiva/porta/porta … 
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La sessió del #plevic tindrà caràcter ordinari i començarà a les 6 de la tarda 
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L'@aj_vic celebrarà avui el primer @plevic de l'any, on s'aprovarà la recollida de 
residus porta a porta 
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